
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال ابراز امیدواری کرد این تیم با 
دستیابی به یک رکورد تاریخی در فوتبال ایران عنوان قهرمانی 

لیگ برتر را از آن خود کند.
 برتری مقابل شهرخودرو 

بهتاش فریبا درباره برتری یک بر صفر تیم فوتبال استقلال مقابل 
شهرخودروی در هفته بیست وششم اظهارداشت: قبل از هر چیزی 
این پیروزی را تبریک می گویم. ورزشگاه آزادی پس از مدت ها پرُاز 
تماشاگر شد و امیدوارم روزی برسد که 70، 80 هزار تماشاگر در 
ورزشگاه حاضر شوند و ما را یاد گذشته ها بیندازند. حضور هواداران 
در بازی استقلال شکوهمند بود. در مورد بازی هم باید بگویم 
پیش بینی یک دیدار سخت را کرده بودم. حیف است تیمی مثل 
شهرخودرو با این مدل بازی سقوط کند. آنها بسیار منظم، مرتب و با 
تمرکزبالا بازی می کردند و حتی برای دقایقی روی دروازه استقلال 
فشار آوردند. »استقلال برد مهمی را به دست آورد.«، وی با بیان این 
جمله تصریح کرد: در نیمه نخست، استرس کمی در بین بازیکنان 
وجود داشت، ولی در ادامه بازیکنان تلاش مضاعفی کردند و روی 
دروازه شهرخودرو فشار آوردند. بزرگ ترین حسن بازی این بود که 
بازیکنان دست از فشارآوردن به حریف بر نمی داشتند و زمانی که 

فشار روی دروازه مستمر باشد، تمرکز حریف به هم می ریزد و 
می توانید به گل برسید. تعویض های کادرفنی در این بازی جواب 
داد و در صحنه گل، »ژستد« پاس گل داد که ابتدا امیرحسین 
حسین زاده ضربه اش به تیر خورد و در ادامه آرمان رمضانی توپ 
را وارد دروازه کرد. حیف است که رمضانی کم بازی می کند. او 
سال گذشته هم در دقایق آخر بازی با صنعت نفت آبادان گلی سه 
امتیازی زد و هر زمان در ترکیب به میدان رفته، تاثیرگذار عمل 

کرده است. این گل  از نظر روحی و روانی برای استقلال لازم بود.
 دیدار با فولاد 

فریبا با اشاره به بازی هفته آینده استقلال برابر فولادخوزستان 
تاکیدکرد: بازی بسیار سختی است. تیم های جواد نکونام دونده 
و پرس کننده هستند و روی بستن زوایا هنر دارند. فولادی ها 
ضدحملات وحشتناکی دارند و با استفاده از ویژگی های شیمبا در 
خط حمله موقعیت سازی می کنند. »کولیبالی« هم در خط دفاعی 
فولاد روی ضربات سر تبحر دارد. نکته بعدی درباره فولاد، 
استفاده آنها از ضربات ایستگاهی است و باید حواس مان را جمع 
کنیم که ضربه ایستگاهی ندهیم. جنگ بازی استقلال و فولاد در 
وسط زمین است و امیدوارم استقلال برنده این جنگ باشد. در 

بازی با شهرخودرو، با حضور زبیرنیک نفس به جای روزبه چشمی 
استقلال مالکیت زمین را در اختیار گرفت و برنده شد. 

 فداکاری 
وی درباره عملکرد خوب استقلال با هدایت فرهاد مجیدی گفت: 
وقتی مربی جوان می آورید یعنی به روز است و جسارت بیشتری 
دارد. مجیدی خودش جوان است و به بازیکنان جوان بها می دهد. 
مجیدی در نشست بعد از بازی با پدیده گفت که بزرگ ترهای تیم 
به او کمک کرده اند. این ارتباط در تیم خیلی مهم است و زمانی که 
خودمان بازی می کردیم راهنمایی های بزرگ تر ها مهم بود. 
وقتی ارتباط ها خوب باشد تیم یکدستی تشکیل می شود و فرهاد 
)مجیدی( توانسته است این موضوع را به تیم القا کند و همانطوری 
که می بینیم بازیکنان در زمین برای یکدیگر جان می دهند. در پایان 

امیدوارم »استقلال« با رکوردی تاریخی قهرمان شود!

بهتاش فریبا: 

امیدوارم »استقلال« با رکوردی تاریخی قهرمان شود!
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دیدگــــــاه
نمایش استقلال زیبنده صدرنشین نیست! 

در هفته بیست وششم لیگ برتر تیم استقلال برابر حریف 
انتهای جدولی خود به سختی به برتری رسید. بازی آن طور 
که انتظار می رفت نبود و اگر شهرخودرو چند دقیقه بیشتر 
مقاومت می کرد با امتیاز به مشهد باز می گشت. حساسیت 
بازی در مصاف تیم های صدر و ته جدول باعث شد تا شاهد 
نمایش قهرمانی و سقوط باشیم. شهرخودرو که به خاطر 
بازی های ضعیف خود در نیم فصل اول در هفته های اخیر 
حداکثر تلاش را برای کسب امتیازات از دست رفته ارائه می کند 
در بازی با استقلال هم عملکرد بدی نداشت ولی تیمی که در 
مسیر قهرمانی قرار دارد تا آخرین لحظه برای رسیدن به گل 
تلاش خواهد کرد و تیمی که به دنبال حداقل امتیاز است اگر 
اشتباه کند بختی برای تحقق هدفش ندارد. به همین دلیل هم 
استقلال به مقصود خود دست پیدا کرد. در این فصل خیلی کم 
پیش آمده شاهد بازی های جذابی از استقلال باشیم و این تیم 
کاملا نتیجه گرا ظاهر شده است. قطعا چنین نمایشی زیبنده 
صدرنشین فعلی لیگ نیست، ولی در پایان فصل و در صورت 
نهایی شدن عنوان قهرمانی، آنچنان به شکل بازی تیمی که 
قهرمان شده توجه نمی شود. در آینده هم عنوانی به عناوین 
قهرمانی قبلی آبی پوشان اضافه می شود. استقلال برنامه لازم 
برای بازکردن قفل دفاعی شهرخودرو را ارائه نکرد و با وجود آنکه 
فرهاد مجیدی از ابتدا تیمش را با دو مهاجم وارد زمین کرد ولی 
فقدان راهکارهای متنوع باعث بازشدن قفل دفاعی شهرخودرو 
نشد. در نهایت به شیوه سنتی روی آورده شد و آرمان رمضانی 
بلندقامت به زمین آمد تا از ارسال های روی دروازه بهتر استفاده 
شود و در نهایت قفل دروازه حریف روی یک اشتباه از سازمان 
دفاعی شهرخودرو باز شد تا از این بازی بی کیفیت سه امتیاز به 
استقلال برسد. در مورد توقف پرسپولیس در خانه ذوب آهن 
باید بگویم مهدی تارتار در سال هایی که مربیگری کرده به خوبی 
تیم هایش را به ثبات رسانده ولی این فصل ذوب آهن پرنوسان 
ظاهر شده و نتایج متنوعی کسب می کند. در بازی با پرسپولیس 
هم نوسان مشهود بود. ذوب آهن در ۱0 دقیقه اول می توانست 
با اختلاف سه گل از تیم دوم جدول پیش بیفتد ولی تنها یکبار 
این اتفاق رخ داد تا پرسپولیس مطابق انتظار به جریان بازی 
بازگردد و علاوه بر آنکه بازی را به تساوی کشاند در دقایقی از 
بازی فرصت رسیدن به گل پیروزی را داشته باشد. تساوی در 
این مسابقه پرسپولیس را از قهرمانی دورتر کرد و تیمی که در 
پنج فصل اخیر قهرمان لیگ برتر شده در فاصله چهار هفته تا 
پایان فصل ۶ امتیاز با صدر فاصله دارد و می توان پایان سلطه 
پرسپولیس را بر لیگ برتر انتظار داشت. البته سرخپوشان 
کماکان فرصت دارند و شاید بتوان پس از دیدارها هفته آینده 
بهتر در این رابطه نظر داد ولی خطر از دست رفتن قهرمانی حس 
می شود. سپاهان و فولاد نقش مهمی در معرفی قهرمان این 
فصل دارند. آنها که رتبه های سوم و چهارم را در اختیار دارند با 
سرخابی ها بازی می کنند. سپاهان در دیدار با پیکان برنده شد 
تا در نیم فصل دوم عملکرد مطلوب تری داشته باشد و در صورت 
شکست پرسپولیس به کسب عنوان نایب قهرمانی امیدوارتر 
می شود. بنابراین برای کسب سه امتیاز در سیرجان که زمین 
ثالث خواهد بود به دیدار پرسپولیس می رود. سرخپوشان هم 
فرصت از دست دادن امتیاز را نخواهند داشت و هر چند بازی 
بدون تماشاگر خواهد بود ولی باکیفیت بالایی برگزار می شود. 
فولادخوزستان هم نمی خواهد رتبه چهارم را از دست بدهد و 
جواد نکونام تیم آماده ای ساخته است. بنابراین این تیم بهترین 
نمایش ممکن را برای متوقف کردن صدرنشین خواهد داشت. 

تسنیم: فدراسیون بین المللی آمار و تاریخ فوتبال در پایان 
هر ماه میلادی، رده بندی برترین تیم های باشگاهی را از نگاه 
کارشناسان خود منتشر می کند. این فدراسیون رده بندی 
تیم های برتر جهان از آغاز می 202۱ تا پایان ماه می 2022 
)از ۱0 اردیبهشت سال ۱400 تا ۱40۱( را اعلام کرد که تیم 
چلسی با 305 امتیاز، همچنان در جایگاه نخست جدول برترین 
باشگاه ها دیده می شود. در میان تیم های آسیایی، اولسان 
هیوندای کره جنوبی با ۱95.5 امتیاز در رتبه بیست وهشتم 
جهان و نخست آسیا ایستاده است. فولاد هم که با درخشش 
در لیگ قهرمانان آسیا 2022 به مرحله یک هشتم نهایی راه 
یافت، با 9۱.5 امتیاز و ۶۶ پله صعود، در جایگاه سیزدهم آسیا 
و ۱92 جهان جای گرفته است. سپاهان نیز ۱90 رده صعود 
تجربه کرد و با 74 امتیاز، در جایگاه 277 جهان و هفدهم آسیا 

دیده می شود. 

فوتــــبالداخلی

احمدجمشیدیان
کارشناس فوتبال 

 

تساوی  خصوص  در  حلالی  اسماعیل 
تیم پرسپولیس مقابل ذوب آهن و فاصله 
صدرجدول  با  سرخ پوشان  امتیازی   ۶
اظهارداشت: پنج دقیقه اول بازی شرایط 
به گونه ای بود که پرسپولیس انگار در شرایط 
بازی نبود به طوری که در همان ابتدا یک گل 
خوردیم و یک گل هم نخوردیم. بازیکنان 
بدون تمرکز بازی کردند اما چیزی که 
مشخص بود این بود که بازیکنان پرسپولیس 
تمرکز نداشتند. وقتی در زمین حریف شما 

سخت  خیلی  می خورید  زودهنگام  گل 
می شود به بازی برگشت. البته مصدومیت 
وحید امیری که شاید آمادگی کامل را 
نداشت هم مزید بر علت شد و دیدید که 
آخر بازی کار او به بیمارستان کشید. اگر 
پرسپولیس امتیازات بازی های خودش را 
می گرفت دیگر منتظر لغزش رقبا نبودیم. 
به هرحال کار سخت شده و از طرفی استقلال 
هم برد به دست آورد و فاصله ۶ امتیازی تا 
چهار هفته مانده به پایان لیگ کار را خیلی 

سخت می کند. حلالی در خصوص رفتار 
عجیب رامین رضاییان در زمان تعویض که 
حاضر به بیرون رفتن از زمین نبود، تصریح 
کرد: رضاییان قبلا هم در پرسپولیس از این 
کارها کرده بود، اما بازیکن باید بداند که 
حق ندارد به نظر مربی اعتراض کند. مگر 
سانترهای قبلی رضاییان چه گلی به سر 
پرسپولیس زده بود که او اصرار داشت یک 
سانتر دیگر هم انجام دهد؟! وقتی تابلوی 
تعویض بالا می رود بازیکن باید اطاعت کند، 

اما رضاییان با این رفتارش نشان داد که هنوز 
هم حرفه ای نیست. بازیکنان ایرانی فقط در 
قراردادبستن حرفه ای هستند. رضاییان در 
زمان برانکو هم همین کارها را می کرد که 
اخراج شد. رضاییان در فوتبال اروپا بازی کرده 
و باید تجربه حرفه ای کسب می کرد. وقتی که 
رضاییان به پرسپولیس آمد باید چند بازی 
بیرون می نشست تا این رفتارها را انجام ندهد. 
این پیشکسوت پرسپولیس در پایان درباره 
اینکه شانس قهرمانی پرسپولیس چقدر شده 
است، ادامه داد: من بازی استقلال را ندیدم 
اما شنیدم که آنها هم سخت برنده شدند و 
این مساله نشان می دهد که شاید آنها در 
بازی های بعدی بازهم امتیاز از دست بدهند. 

اسماعیل حلالی: 
رفتار »رضاییان« نشان داد که وی حرفه ای نیست

آرمان ملی: مسابقات بین المللی فوتسال در آسیا در حالی 
لغو می شوند که »مهدی تاج«، رئیس سابق فدراسیون فوتبال، 
رئیس کمیته فوتسال و فوتبال ساحلی کنفدراسیون فوتبال 
آسیاست. رقابت های جام باشگاه های آسیا طی روز های 
گذشته لغو شدند آن هم در شرایطی که باشگاه »گیتی پسند « 

درخواست میزبانی ارائه کرده بود! 
 تاریخچه لغو 

شیوع کرونا در جهان در آغاز سال 2020 بسیاری از 
رویدادهای ورزشی را در سراسر جهان لغو یا به تاخیر انداخت. 
فوتسال هم از این قاعده مستثنی نبود و تورنمنت های این رشته 
نیز با شیوع کووید۱9 به زمان دیگری موکول شد. با گذشت 
زمان مشخص شد که کرونا تنها بهانه ای برای لغو مسابقات 
فوتسال در قاره کهن بوده است. ابتدا قرار بود جام ملت های آسیا 
2020 در اسفند ۱398 آغاز شود که AFC از تعویق رقابت ها 
خبر داد. سپس مرداد ۱399 به عنوان تاریخ جدید جام ملت های 
آسیا انتخاب شد که این زمان تغییر کرد و به آبان همان سال 
انتقال یافت. آذر 99 و فروردین ۱400، تاریخ های بعدی اعلام 
شده برای برگزاری جام ملت های آسیا بود تا اینکه AFC در 
دی سال 99 اعلام کرد که این تورنمنت برگزار نمی شود. جام 
باشگاه های آسیا نیز از عجز AFC در برگزاری مسابقات فوتسال 
در امان نمانده است. این رقابت ها در سال های 2020، 202۱ و 
2022 لغو شد تا باشگاه های کشورمان، فرصت افتخارآفرینی 
مجدد در قاره آسیا را نداشته باشند. اوج ضعف کنفدراسیون 
فوتبال آسیا در برگزاری این بازی ها، به سال 2022 مربوط 
می شود که »انصراف کشور امارات از میزبانی« به عنوان تنها 
دلیل لغو بازی ها ذکر شده است. پس از انصراف امارات، باشگاه 
گیتی پسند ایران پیشنهاد میزبانی مسابقات را ارائه کرد که 
بدون توجه به این پیشنهاد، کمیته فوتسال و فوتبال ساحلی 
AFC تصمیم به لغو جام باشگاه های آسیا گرفت که با موافقت 

کمیته اجرایی کنفدراسیون روبه رو شد. نگاهی به تورنمنت های 
فوتسال قاره ای در سایر قاره ها نشان می دهد تنها آسیا با مشکل 
برگزاری بازی ها مواجه بوده است. قاره اروپا سال 2020 به دلیل 
شیوع کرونا تصمیم گرفت مراحل پایانی لیگ قهرمانان فوتسال 
اروپا را ۶ ماه عقب بیندازد و بازی های نیمه نهایی و فینال در 
بارسلونا، پشت درهای بسته برگزار شد. یوفا همچنین تاکنون 
دو دوره جام ملت های فوتسال اروپا را پس از شیوع کرونا برگزار 
کرده است. کنمبُل )کنفدراسیون فوتبال آمریکای جنوبی( نیز 
مشکلی برای برگزاری جام ملت های آمریکای جنوبی 2022 
نداشت و حتی مسابقات باشگاهی این قاره در سال 202۱ 

برگزار شد. 
 انتقاد گیتی پسند  

محمدحسین عراقی زاده، قائم مقام باشگاه گیتی پسند درباره 
لغو مسابقات فوتسال جام باشگاه های آسیا 2022 اظهارداشت: 
در تعطیلات نوروز متوجه انصراف امارات از میزبانی مسابقات 
شدیم. با توجه به اینکه اصفهان میزبانی دو دوره جام باشگاه های 
آسیا را بر عهده داشت، به این نتیجه رسیدیم که شرایط برگزاری 
رقابت ها را داریم و از طریق نهادهایی چون هیات فوتبال و اداره 
کل ورزش وجوانان استان اصفهان، پیشنهاد میزبانی را ارائه 
 AFC کردیم. وی با اشاره به حضور 2 مدیر ایرانی حوزه فوتسال
تصریح کرد: درخواست ما روز 25 فروردین به AFC ارسال و قرار 
شد اصفهان، کویت یا تایلند میزبان شوند. روز شنبه اما متوجه 
شدیم برگزاری جام باشگاه های آسیا لغو شده است که دلیل آن 
را نمی دانم. علی تارقلی زاده، رئیس دپارتمان فوتسال زحمات 
زیادی می کشد و بازی ها را از سال ۱388 برگزار می کند. مهدی 
تاج که در رأس کمیته فوتسال و فوتبال ساحلی کنفدراسیون 
فوتبال آسیاست، باید پاسخگو باشد. قائم مقام باشگاه گیتی پسند 
با بیان اینکه سایر باشگاه های قاره از لغو مسابقات آسیایی 
گلایه مند هستند، به »تسنیم« گفت: خیلی راحت جام ملت های 

آسیا و سه دوره جام باشگاه ها را لغو می کنند. با رویه ای که آقایان 
در کنفدراسیون فوتبال آسیا دارند، بعید نیست جام ملت های 
امسال هم لغو شود. هفته گذشته لیگ قهرمانان اروپا برگزار و 
حسین طیبی که افتخار فوتسال ایران است، به میدان رفت. 
لغو بازی ها فقط برای آسیا رخ می دهد و همین باعث کاهش 
کیفیت فوتسال قاره می شود. وی صعود به جام باشگاه های 
آسیا را تنها پاداش قهرمانی در لیگ برتر نامید و بیان کرد: 
تیم های مسابقات فوتبال لیگ قهرمانان آسیا به ازای هر تساوی 
یا برد، پاداشی دریافت می کنند که این رویه در فوتسال دیده 
نمی شود. ما در سه دوره جام باشگاه های آسیا به فینال صعود 
کردیم و در یک دوره قهرمان شدیم. برای این قهرمانی، تنها 
یک جام و مدال های بازیکنان را به ما دادند و هیچ پاداش نقدی 
به باشگاه تعلق نگرفت. قائم مقام باشگاه گیتی پسند در پایان 
عنوان کرد: از تارقلی زاده بابت زحماتش تشکر می کنم، اما افراد 
تصمیم گیرنده باید پاسخ بدهند که چرا بازی ها برگزار نمی شود. 
کفاشیان زحمات زیادی برای فوتسال آسیا کشید و مهدی تاج 
که به عنوان رأس هرم فوتسال قاره در قاره به جای او فعالیت 

می کند، باید پاسخگو باشد. 
 نظر مدیر سابق 

رئیس سابق کمیته فنی فوتسال و فوتبال ساحلی اظهارکرد: 
مهدی تاج، رئیس کمیته فوتسال آسیا می توانست در مورد لغو 
بازی های جام باشگاه های آسیا با دیگر اعضا لابی کند تا یک 
تصمیم مناسب برای این رقابت ها گرفته شود. عباس ترابیان در 
گفت وگو با »فارس«، در مورد لغو مسابقات فوتسال جام باشگاه 
آسیا از سوی AFC اظهارداشت: من هم این خبر را شنیدم و 
ناراحت شدم اما نمی دانم به چه دلیل بوده و از نظر من این 
تصمیم شاید به خاطر اینکه اسپانسرهای فوتسال نتوانستند 
حضور پیدا کنند و خرج و دخل AFC برای برگزاری مسابقات 
مهیا نبوده؛ گرفته شده است. وی افزود: تاج به عنوان رئیس 
ایرانی کمیته فوتسال AFC می توانست این موضوع را به گونه ای 
مطرح کند که دیگر کشورها هم همراهی کنند. معمولا 
تصمیماتی که در این جلسات مطرح می شود یک روز قبل از 
جلسه این تصمیمات به همه اعضا ابلاغ می شود؛ در صورتی که 
نظر و یا پیشنهادات درباره این موضوعات داشته باشند در این 
جلسه مطرح کنند و لغو این مسابقات از یک روز قبل از جلسه 
برای همه اعضا مشخص بوده است. رئیس سابق کمیته فوتسال 
خاطرنشان کرد: مگر می شود به یکباره زمینه فعالیت یک رقابت 
 AFC ورزشی را در آسیا متوقف کرد، اگر شرایط کرونا مدنظر
بوده در حال حاضر در همه دنیا شرایط کرونا یکسان است و 
همان طور که همه اطلاع دارند جام فوتسال قاره ای اروپا همین 
چند شب پیش به پایان رسید. من نمی دانم در آن جلسه چه 
گذشته اما تاج می توانست در این مورد با دیگر اعضا لابی کند 
و یک تصمیم درست برای فوتسال آسیا گرفته شود. آقای 
تارقلی زاده، رئیس دپارتمان آموزش فوتسال و فوتبال ساحلی 
AFC فردی دلسوز و فعال است و تا به امروز به عنوان یک ایرانی 

کمک زیادی به فوتسال کشور کرده است. 

پرسپولیس مقابل ذوب آهن موفق نبود و برد 
استقلال باعث شــد تا اختلاف در صدرجدول 
به عدد ۶ برسد. ضیا عربشاهی پیشکسوت تیم 
فوتبال پرسپولیس در خصوص دیدار پرسپولیس 

و ذوب آهن صحبت کرد. 
 حامد لک مقابــل ذوب آهن عملکرد 

خوبی نداشت! 
 متاســفانه حامد لک خیلی مغرور اســت و 
گلی هم که در بازی با ذوب آهــن دریافت کرد 
نشانه ضعف او بود. تعجب من این است که یک 
دروازه بان زمانی که ضربات ایستگاهی روی دروازه 
او ارسال می شود چطور زاویه خود را نباید تنگ 

کند. لک نباید خیلی راحت گل می خورد.  
 پرسپولیس شانس کاهش اختلاف در 

صدرجدول را از دست داد! 
ذوب آهن اصلا ضدفوتبال بازی نکرد و بازی 
خوبی را انجام داد. اگر پرسپولیســی ها در زدن 
ضربات پایانی دقت داشتند در نهایت می توانستند 
برنده شوند. به نظرم تمیروف می توانست 3 امتیاز 
را به دست آورد. البته سرخپوشان هنوز شانس 
قهرمانی دارند و نسبت به این موضوع خوشبین 
هستم. به نظرم جای کمال کامیابی نیا در تیم خالی 
است. اگر  جای گل محمدی  بودم به هیچ عنوان 
از رضا اسدی در ترکیب تیم استفاده نمی کردم، 
زیرا او در حد و اندازه  پوشیدن پیراهن پرسپولیس 
نیســت. البته به جز اســدی چند نفر دیگر هم 

هستند که در  قواره سرخپوشان نیستند.

گفـــتوگـــو

داورزنی: بازنشستگی من  
ابلاغ نشده است

رئیس  بازنشستگی  موضوع  ایسنا: 
فدراسیون والیبال به تازگی باردیگر مطرح 
شده که با توجه به داشتن ۶0 سال سن و 35 
سال سابقه کار، بازنشسته محسوب می شود. 
بر همین اساس حرف وحدیث هایی در مورد 
ورود مجدد دیوان محاسبات به ماجرای 
بازنشستگی محمدرضا داورزنی شنیده 
می شود. محمدرضا داورزنی به ماجرای 
بازنشستگی خود اشاره و بیان کرد: به کسی 
بازنشسته می گویند که ابلاغ بازنشستگی اش 
صادر شده باشد، اما هنوز چیزی به من ابلاغ 
نشده است. از طرفی طبق قانون کسانی که 
سابقه ایثارگری دارند می توانند در صورت 
نیاز دستگاه اجرایی تا ۶5 سالگی کار بکنند 
اما بعد از این سن تنها در صورتی که جزو 
مقامات باشند امکان کار دارند. او تاکیدکرد: 
فدراسیون ها زیرمجموعه وزارت ورزش 
و جوانان هستند اما چون نهاد عمومی 
غیردولتی محسوب می شوند یک قید پنج 
ساله را تعریف کرد که فقط شامل من نیست، 
بلکه شامل خیلی از فدراسیون های دیگری 
است که روسایش کارمند وزارتخانه هستند 
و به فدراسیون مامور شده اند. وقتی برای 
ریاست فدراسیون انتخاب شده اند به آن 
فدراسیون مامور می شوند. سال گذشته این 
موضوع در دولت مطرح شده  بود و دولت 
قبول کرده بود که من تا پایان دوره 4 ساله 
در فدراسیون والیبال مامور باشم. داورزنی 
گفت: این موضوع باردیگر در مقطع کنونی 
مطرح شده که باز به مصوبه دولت نیاز دارد. 
من اگر الان به وزارت ورزش برگردم تا ۶5 
سالگی در هر پست سازمانی که داشته باشم، 
می توانم در وزارت ورزش کار کنم اما در 
مورد اینکه به فدراسیون والیبال ماموریت 
داشته باشم، کمیسیونی در دولت وجود 
دارد که آن باید موضوع را بررسی و تایید 
کند. البته مصوبه دولت قبل تا پایان دوره 
چهار ساله من بوده اما اگر دوستان دیوان 
محاسبات ابهامی داشته باشند، مجددا 
باید در دولت مطرح شود. رئیس فدراسیون 
والیبال در پاسخ به این سوال که شنیده شده 
شما با حکم ماموریت دوره معاونت قهرمانی 
در فدراسیون والیبال هستید، گفت: خیر. 
جایگاه معاونان وزرا مشخص است. معاونان 
الان در آن پست کار می کنند. پستی که دارم 
و با آن به فدراسیون مامور شده ام، مشاور 

وزیر است.

خارجازمستطیلسبز

ضیا عربشاهی: 
 دروازه بان 

 »پرسپولیس« 
مغرور شده است! 

خــــبر
 کلوپ: شاید »گواردیولا«

 بیشتر از ما می داند
پپ  اینکه  از  پس  لیورپول،  سرمربی 
گواردیولا گفت همه از لیورپول حمایت 
می کنند به این مربی پاسخ داد. »یورگن.

کلوپ« گفت: لیورپول به دلیل تاریخچه 
خود از حمایت مطبوعات و خیلی از اهالی 
فوتبال برخوردار است؛ آنها در 30 سال 
یکبار لیگ برتر را برده اند و مردم می خواهند 
لیورپول بیشتر از ما قهرمان شود. آنها 
هواداران بیشتری دارند. سرمربی آلمانی 
لیورپول ادامه داد: بسیاری از مردم این جا 
می خواهند که ما برنده شویم درست است 
ولی خیلی ها نیز در شهر منچستر دوست 
دارند سیتی قهرمان شود. واضح است که ما 
بعد از یک بازی ممکن است تحت فشار بازی 
قرار بگیریم و صحبت هایی را به زبان بیاوریم. 
شاید گواردیولا اطلاعات بیشتری دارد و 

بیشتر از ما می داند. 

ادامه سکوت رئیس سابق فدراسیون فوتبال 

نقش »تاج« در لغو رقابت های فوتسال آسیا! 

      نشست
مدیران عامل سابق پرسپولیس و استقلال نشستی 
را در آکادمی ملی المپیک برگزار کردند. این نشست در 
حالی برگزار شد که نفراتی چون مهدی رسول پناه، علی 
فتح ا... زاده،  محمد رویانیان و... در آن حضور داشتند .

             قهرمان 
صفحه اینستاگرامی باشگاه پورتو با انتشار تصویری از 3 
بازیکن تیم فوتبال این باشگاه نوشت: »شما چگونه به زبان 
فارسی می گویید؛ قهرمان؟« په په در پاسخ به این جمله 

نوشت: »شاید مهدی طارمی«.

                     بازوبند 
عارف غلامی، مدافع تیم استقلال که  عملکرد کم فراز 
و نشیبی را از خود نشان داده، دوشنبه شب گذشته ضمن 
ثبت عملکرد موفق در خط دفاعی، بازوبند تیمش را هم 

برای دقایقی به بازو بست.

ت
شــ

سنو
عک

 تیری آنری که بین سال های 
2007 تا 20۱0 در تیم بارسلونا 

عضویت داشت و در ۱2۱ بازی 
از رقابت های مختلف 49 گل 
برای این تیم به ثمر رساند، 

در تازه ترین اظهارنظرش 
به رقیب دیرینه بارسا 
کنایه زد. اسطوره 44 
فرانسه،  فوتبال  ساله 

با اشاره به راهیابی رئال مادرید به 
فینال لیگ قهرمانان اروپا با شکست 
تیم هایی همچون پاری سن ژرمن، 
چلسی و منچسترسیتی گفت: کل 
باشگاه های اروپایی از رئال مادرید 
می ترسند و رئال مادرید از بارسلونا 
می ترسد. وی آرسنال را بخت اول 
کسب توپ طلای امسال دانست و 
خاطرنشان کرد: بنزما در کسب توپ 
طلا پیشتاز است اما اگر سادیو مانه با 

لیورپول قهرمان شود و در صورت کسب 
چهارگانه قهرمانی، رقیب قدرتمندی 

برای بنزما خواهد بود و این اتفاقی عالی 
برای قاره آفریقا خواهد بود، اما من روی مرد 

فرانسوی شرط می بندم. 

بیــنالمــلل


